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	مختصر توصيف المقرر        Module Short Description 


	اسم المقرر: 
	تطبيقات في مسابقات الميدان والمضمار (1)
	Practices of track and Field competitions  )1)
	Course Name:

	رقم المقرر ورمزه:
	 127  تتب 
	 127 PHE 
	Course Code:

	المتطلب السابق للمقرر: 
	لا يوجد
	None
	Pre-requisites:

	لغة تدريس المقرر:
	اللغة العربية مع تقديم مصطلحات المقرر بالانجليزية
	Mainly Arabic language and English language only for introducing the course terminologies.
	Course language:

	مستوى المقرر: 
	الثاني

	2th level
	Course level:

	الساعات المعتمدة:
	2 ساعة
	2 hours
	Credit hours:  


وصف المقرر :





Module Description          
	يهدف هذا المقرر إلى تطوير قدرات الطلاب البدنية و تنمية بعض الخصائص الحركية الأساسية الخاصة، بالقدر الذي يمكنه من أداء المسابقات المقررة بشكل جيد ، مع تزويده بالأسس الحركية والميكانيكية ومبادئ التدريب الخاصة بتلك المسابقات و تزويده  بالمعارف والمعلومات عن تقسيم مسابقاتها ، إضافة إلى دراسة بعض قواعد القانون الدولي للمسابقات المقررة .
	This course aims to develop students' physical abilities and develop some basic kinetic characteristics so that they can perform well-planned competitions, providing them with the kinetic and mechanical foundations and training principles of these competitions, providing them with knowledge and information about the division of competitions, plus studying some international competitions rules ..


أهداف المقرر :




Module Aims                                 
	إكساب الطالب المهارات الحركية والتدريبية والإدارية للعمل في مجالات علوم الرياضة والنشاط البدني.
	Provide students with the necessary skills for Mobility, training and managing work in sport sciences and physical activity.

	إعداد الطالب على فهم أهمية الربط بين علوم الرياضة  وأساليب توظيفها عند وضع وتطبيق برامج التدريب .
	 Prepare students to understand the importance of the relation between sport sciences and  methods  used in the implementation of training programs.

	إكساب الطالب الفهم العميق لمسابقات الميدان والمضمار للعمل في مجالات التعليم والتدريب والإدارة والترويح . 
	Provide students with a deep understanding of track and field events and prepare them to work in teaching, training, management and recreation fields.


	مخرجات التعليم: (الفهم والمعرفة والمهارات الذهنية والعملية): 
يفترض بالطالب بعد دراسته لهذه المقرر أن يكون قادرا على:
	Learning outcomes:

On successful completion of this course, student should be able to:     


	الفهم الناقد للتطور المعرفي في مسابقات الميدان والمضمار والمجالات المرتبطة بها
	A critical understanding of the development of knowledge in track and field events and related domains

	ربط النظرية بالتطبيق في تعليم مسابقات الميدان والمضمار
	Relate theory to practice in teaching of track and field events

	إظهار مهارات حل المشكلات
	Demonstrate problem-solving skills


الكتاب المقرر والمراجع المساندة:        
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